
Република Србија 
Град Крагујевац 
Скупштина града 
Број: 06-   /21-I-01 
Дана: 16.06.2021. године 
 
 

12. седница Локалног антикорупцијског форума града Крагујевца 
 
Време одржавања: 16.06.2021. године у 10 часова 
Место одржавања: Свечана сала Правног факултета у Крагујевцу 
 

 
ДНЕВНИ РЕД 

 
 

1. Усвајање записника са 11. седнице Локалног антикорупцијског 
форума града Крагујевца 
 
2. Aнализа реализованих активности ЛАФ-а у првој половини 2021. 
године 
 
3. Предлози за активности ЛАФ-а у другој половини 2021. године 
 
4. Учешће на радионици за представнике ЛАф-а и представнике 
локалних самоуправа који су укључени у спровођење ЛАП-а 
 
5. Иницијатива за израду новог ЛАП-а града Крагујевца 
 
6. Разно 
 
 

Председник ЛАФ-а града Крагујевца 
 

Зорица Сорак 
 
 



Записник са 12. седнице Локалног антикорупцијског форума  града 
Крагујевца, одржане  16.06.2021. године 
 
Место одржавања: Свечана сала Правног факултета 
Време одржавања: 10 часова 
 
Присутни чланови: 
- Зорица Сорак, председник 
- Проф. др Зоран Јовановић 
- Никола Ивковић 
 
Оправдано одсутне: Бојана Миликић и Драгана Спасић 
 
Присутан и Иван Лазић, координатор за спровођење активности из 
ЛАП-а. 
 

 
ДНЕВНИ РЕД СЕДНИЦЕ 

 
 

1. Усвајање записника са 11. седнице Локалног антикорупцијског 
форума града Крагујевца 
 
2. Aнализа реализованих активности ЛАФ-а у првој половини 2021. 
године 
 
3. Предлози за активности ЛАФ-а у другој половини 2021. године 
 
4. Учешће на радионици за представнике ЛАф-а и представнике 
локалних самоуправа који су укључени у спровођење ЛАП-а 
 
5. Иницијатива за израду новог ЛАП-а града Крагујевца 
 
6. Разно 
 
На почетку седнице констатован је број присутних чланова и утврђено 
је да постоји кворум за рад и одлучивање. Једногласно је усвојен 
предложени дневни ред. 

 
 



I 
 

Једногласно је усвојен записник са 11. седнице Локалног 
антикорупцијског форума града Крагујевца. 

 
II 
 

Зорица Сорак, председница ЛАФ-а, је навела реализоване активности у 
првој половини 2021. године, посебно стављајући акценат на израду 
Годишњег извештаја о раду ЛАФ-а који је усвојила Скупштина града, 
спровођење осталих мера из ЛАП-а и online едукације које су прошли 
чланови ЛАФ-а. Никола Ивковић, члан ЛАФ-а, истиче континуирану 
активност и редовност одржавања седница овог Тела, уз препоруку да 
се са таквим темпом настави и у наредном периоду.  

 
III 

 
Што се тиче планова за другу половину 2021. године, проф. др Зоран 
Јовановић, члан ЛАФ-а, је предложио да се на Правном факултету у 
Крагујевцу одржи трибина са темом борбе против корупције у 
септембру или октобру ако епидемиолошка ситуација то дозволи. 
Зорица Сорак је обавестила остале чланове да је USAID предложио 
наставак сарадње са ЛАФ-ом града Крагујевца и траже да осмислимо 
пројекат којим ћемо обележити 9. децембар- Дан борбе против 
корупције. Чланови ЛАФ-а су се сагласили да би било добро 
организовати  неколико радионица за средњошколце и трибине на тему 
борбе против корупције у 2-3 средње школе. Наставак сарадње са 
америчком владином организацијом је омогућен због добрих резултата 
ЛАФ-а града Крагујевца и успешно организоване изложбе ликовних и 
литерарних радова ученика основних и средњих школа. 

 
IV 

 
На радионици за представнике ЛАФ-а и представнике локалних 
самоуправа који су укључени у спровођење ЛАП-а у организацији 
USAID-a и организације „Транспарентност Србија“ која је планирана за 
17.06.2021. говорници ће бити Зорица Сорак и Иван Лазић. 

 
 
 



V 
 

Што се тиче иницијативе за израду новог ЛАП-а града Крагујевца 
договорено је да ЛАФ покрене иницијативу у форми дописа коју ће 
упутити Скупштини града како би се започело са процесом израде 
новог Плана и формирања Радне групе која ће радити на његовој 
изради. 
 

VI 
 

Зорица Сорак је предложила да се од Скупштине града Крагујевца, као 
оснивача ЛАФ-а, тражи адекватан простор односно канцеларија за рад 
Форума, пре свега за складиштење материјала и представки којих ће у 
наредном периоду бити све више. Требало би осмислити и 
одговарајућа признања које би ЛАФ града Крагујевца  додељивао 
заслужним појединцима и организацијама који су испољили свој 
активизам на плану борбе против корупције. Председница ЛАФ-а је 
истакла да је потребно и веће медијско присуство у раду Форума, 
посебно истичући ликовни и литерарни конкурс који је медијски био 
добро пропраћен. Предложила је и да поступак избора директора 
предузећа и установа чији је оснивач град Крагујевац буде 
транспарентан и да ЛАФ буде у потпуности укључен у процес праћења. 
 
 
 
Састанак се завршио у 11:00 часова. 
 
Записник водио, 

 
 

Иван Лазић 
 

Координатор за праћење ЛАП-а 
 
  
 
 


